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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2025-01-29 

Tid: 08:45-11:45 

Plats: Hotell Gästis, Varberg  

Närvarande: Tamara Adem, Magnus Bengtsson, Erik Erickson Björstedt, Charlotta 
Eriksson, Peter Green, Frida Gårdstam, Marie Holmberg, Per Rabe, Sandra Samuelsson, 

Dejana Sekulic Mihajlovic, Thomas Schaffer 

Adjungerade: Anna Nilsson, Linda Nordlöf 

 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Thomas Schaffer, Charlotta Eriksson 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Övriga frågor att lyfta in till dagordningen 

Inga övriga frågor lyftes in till dagordningen. 

5. Uppdatering av Läkemedelskommitténs Riktlinje för egenvård eller recept 

Tamara presenterade ett förslag på en reviderad version av riktlinjen för egenvård eller 

recept, utformad för att tydligare definiera när egenvård bör rekommenderas och när recept 

bör utfärdas. Tamara mailar utkastet till ledamöterna för påsyn inför nästa möte, då frågan 
tas upp på nytt. 

6. Presentation av viktiga uppdateringar i Terapirekommendationer Halland 2025 
(del 1 av 2) 

Flertalet kapitel har uppdaterats och publicerats efter den senaste revisionen av 

Terapirekommendationer Halland. Charlotta presenterade de viktigaste ändringarna i några 
av kapitlen. När samtliga kapitel har publicerats kommer en PDF med sammanfattning av 

de viktigaste uppdateringarna att publiceras på Terapirekommendationer Hallands 
förstasida. 
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7. Information från LME 

Frida informerade om att pilotprojektet med avdelningsfarmaceut på en avdelning i 

Halmstad respektive Varberg fallit så väl ut att verksamheten nu övergår från projektform 

till fast verksamhet. Rekrytering av fler avdelningsfarmaceuter till LME kommer att äga 

rum under våren. I Varberg planeras för verksamhet i ett slags konsultteam riktat mot ett 

flertal avdelningar medan verksamheten i Halmstad kommer att ha avdelningsfarmaceuter 
på två avdelningar. 

8. Information från informationsläkare 

Vårens informationsläkarträffar kommer inom kort att påbörjas och Anna meddelade att 

det även denna termin kommer att vara färre besök. Den främsta anledningen är införandet 
av Cosmic och att pågående utbildningar tar tid i anspråk för verksamheterna, men även 
behovet av att frigöra informationsläkarna för förberedande Cosmicarbete är en faktor.  

Anna berättade kort om innehållet till vårens träffar. Precis som tidigare kommer 

infektioner att diskuteras tillsammans med statistik över antibiotikaförskrivningen och 

beroendeframkallande läkemedel. Informationsläkarna kommer även att ta upp några av de 
restsituationer som har påverkan på en större patientgrupp. 

9. Cosmic 

Det finns vissa väsentliga skillnader i Cosmic jämfört med nuvarande ordinationssystem, 

kopplade till läkemedelsordinationer och Tamara lyfte frågan om hur dessa på bästa sätt 

kan kommuniceras ut till användare. Ledamöterna diskuterade olika alternativ som Tamara 
kommer att förmedla till ansvariga för införandet av Cosmic. 

 

10.  Information från ordförande 

Punkten ströks. 

  
11.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 

 

 
 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 

 
Justeras:   Justeras: 

 
Thomas Schaffer  Charlotta Eriksson 


